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     Protokół Nr 14/2011  

z  XIV sesji Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie 

w dniu 28 grudnia 2011r. 

XIV sesja Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie  rozpoczęła się o godz.10.00        

w sali Domu Kultury w Miasteczku Krajeńskim. Przewodnicząca  Rady  M. 

Włodarczyk otworzyła posiedzenie i powitała wszystkich przybyłych. W sesji wzięło 

udział 14 radnych. (S. Zajączkowski - nieobecny usprawiedliwiony) . Przewodnicząca 

Rady stwierdziła, że wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi  

to quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji - listy obecności 

radnych oraz gości w załączeniu. Wśród gości znalazł się przedstawiciel powiatu- 

p.Piechocki. Przewodnicząca Rady zarządziła uczczenie pamięci radnego 

powiatowego Wiesława Zycha minutą ciszy. 

Porządek obrad: 

1. Sprawy regulaminowe: 

- otwarcie sesji, 
- stwierdzenie quorum, 
- informacja nt. porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z obrad XIII sesji Rady Gminy Miasteczko Krajeńskie z dnia                    

29 listopada  2011 r. 

3. Interpelacje i zapytania radnych. 

4. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w 

okresie międzysesyjnym. 

5. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2011 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Miasteczko Krajeńskie na lata 2011- 2024. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasteczko 

Krajeńskie na lata 2012- 2024. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miasteczko Krajeńskie 

na 2012 rok: 

- przedstawienie projektu uchwały budżetowej wraz z uzasadnieniem przez Wójta  
lub osobę przez niego upoważnioną; 

- odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej; 
- odczytanie opinii Komisji budżetu, Finansów i Inicjatyw Gospodarczych; 
- przedstawienie stanowiska Wójta Gminy w sprawie uwag, zastrzeżeń i 
wniosków; 
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- przedstawienie ewentualnych autopoprawek do projektu budżetu; 
- dyskusja nad proponowanymi poprawkami, ich przegłosowanie; 
- głosowanie nad projektem uchwały budżetowej wraz z przyjętymi poprawkami. 

10. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone przez radnych i sołtysów. 

11. Sprawy różne, wolne wnioski. 

12. Ustalenie terminu następnej sesji Rady Gminy. 

13. Zakończenie. 

 

W sprawie przedstawionego porządku obrad nikt z obecnych nie zabrał głosu. 

 
Ad.2.  

Przewodnicząca Rady w sprawie przyjęcia protokołu z obrad XIII sesji Rady Gminy 

Miasteczko Krajeńskie z dnia 29 listopada 2011 roku poprosiła o wypowiedź 

sekretarza sesji radną Świadek. 

Radna Świadek powiedziała, że z  protokołem się zapoznała i prosi o jego przyjęcie 

bez czytania.  

Głosowanie: 14 głosów „za” na 14 obecnych radnych 
 
Ad.3. 
Przewodnicząca Rady zgłosiła fatalny stan drogi dojazdowej do  posesji przy ul. 
Romanowskiego i Ogrodowej, dodatkowo pogorszony deszczową pogodą. 
 
Ad.4. 
Przewodnicząca Rady powiedziała, że w związku z jej nieobecnością na ostatniej  
sesji ta informacja obejmie nieco dłuższy przedział  czasowy i tak :  4 XI. brała udział 
w Dniu Patrona Gimnazjum i ślubowaniu klas I gimnazjalnych, 10 i 11 XI. to 
uroczystości z Okazji Święta Niepodległości, 21 i 22 XI. brała udział w posiedzeniach 
komisji Rady Gminy, 9.XII uczestniczyła w ceremonii pogrzebowej radnego 
powiatowego W.Zycha,15.XII odbyło się spotkanie wigilijne dla samotnych, 16.XII 
wspólne posiedzenie wszystkich komisji Rady Gminy w sprawie budżetu gminy na 
2012 rok, 19 XII odbyło się spotkanie opłatkowe z członkami  grup wsparcia „AA” z 
gminy Kaczory i Miasteczko Krajeńskie.  2.XII odbyło się spotkanie z okazji Dnia 
Pracownika Socjalnego w Pile, gdzie p.Kamila Kaszuba-Cieślak została wyróżniona, 
natomiast kilka dni później Starosta Powiatu Pilskiego odznaczył w dziedzinie 
„Kultury za 2011 rok” p. Dariusza Krzemińskiego z Grabionny za pracę na rzecz 
„Małej ojczyzny” i ocalenie od zapomnienia historii regionu. 
 
Ad.5. 
 Wójt T.Dąbrowski powiedział, że : 3 XII brał udział w spotkaniu podsumowującym w 
TKKF „ Noteć”, 4.XII odbyło się wręczenie sztandaru Kołu Pszczelarzy, a także 
odpalenie choinki w Miasteczku na placu Wolności, 5.XII w wyrzyskim szpitalu 
nastąpiło uroczyste otwarcie poradni po remoncie, 7.XII podpisanie aktu notarialnego 
na sprzedaż lokalu mieszkalnego w Brzostowie, od  8.XII rozpoczęła się planowa 
kontrola RIO w urzędzie gminy. 12.XII brał udział w pilskich uroczystościach, gdzie  w 
dziedzinie kultury wyróżniono mieszkańca naszej gminy p.Krzemińskiego, 13.XII 
Enea przedstawiła swoją propozycję umowy  na oświetlenie uliczne- jest ona teraz w 
opiniowaniu prawnym, 15.XII spotkanie dla samotnych,16.XII posiedzenie wspólne 
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wszystkich komisji,, 18.XII odbył się „Turniej Piłkarski o Puchar Wójta” , 19.XII 
spotkanie opłatkowe z grupami „AA”, 21.XII uczestniczył w posiedzeniu zarządu 
Stowarzyszenia Gmin i Powiatów Nadnoteckich, 18.XII odbyło się spotkanie z 
jubilatami pożycia małżeńskiego.  29.XII będą zawarte trzy kolejne akty notarialne na 
sprzedaż majątku gminy, 30.XII ma się dobyć uroczyste złożenie kwiatów pod 
pomnikiem z okazji  kolejnej rocznicy Powstania Wielkopolskiego. Na koniec wójt 
wymienił wydane w tym okresie zarządzenia. 
 
Ad.6. 
Skarbnik E.Jendrzejek w skrócie przedstawiła zmiany zaproponowane do budżetu 

na 2011 rok. Przewodnicząca Rady odczytała projekt  tej uchwały. 

Głosowanie: 14 głosów „za” na 14 obecnych radnych 

 

Ad.7. 

Przewodnicząca Rady powiedziała ,że zmiany w WPF są konsekwencją zmian 

dokonywanych w budżecie i odczytała projekt. 

 
Głosowanie: 14 głosów „za” na 14 obecnych radnych 

 
Ad.8. 
 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasteczko Krajeńskie na lata 2012- 2024. 

 
Głosowanie: 14 głosów „za” na 14 obecnych radnych 

 
Ad.9.  
Skarbnik gminy E.Jendrzejek przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
budżetu Gminy Miasteczko Krajeńskie na 2012 rok. 
 
Następnie przewodnicząca Rady  odczytała opinię RIO  w sprawie projektu uchwały 
budżetowej. 
 
A.Miterka jako przewodnicząca Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw 
Gospodarczych przedstawiła opinię tej Komisji w sprawie projektu budżetu na 2012 
rok wraz z autopoprawkami. 
 
Skarbnik przedstawiła stanowisko wójta i dokonane autopoprawki uwzględniające 
sugestie RIO oraz na podstawie własnej  analizy. 
 
Wójt powiedział, że przyjmujemy uwagi RIO i ujęliśmy stosowne zmiany w 
autopoprawkach, jak również te które nasunęły się  w czasie ich analizowania. Mamy 
59 % zadłużenia, na możliwość 60 %, więc jest to granica , której nie wolno nam 
przekroczyć. Dzisiaj jest wiele niewiadomych po stronie dochodów  i wydatków, ale 
granicy zadłużenia nie możemy już przekroczyć, aby nie łamać dyscypliny 
budżetowej. Widzimy realność tego budżetu, ale także widzimy zagrożenia. Dlatego 
nie możemy go rozbudowywać. Być może otrzymamy dofinansowanie na realizację 
budowy „Orlika”, co w pewnym stopniu poprawiło by nasz wskaźnik zadłużenia  w 
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2012 roku. Na budowę drogi gminnej tez mamy złożony wniosek, więc może i tam się 
nam uda, ale jednym słowem mamy ograniczone pole manewru w tym budżecie. 
 
 
Przewodnicząca Rady odczytała całą treść autopoprawek wójta do projektu budżetu 
na 2012 rok, poddając je kolejno pod dyskusję, a następnie pod głosowanie: 
 
I autopoprawka- projekt planu dochodów zwiększa się o kwotę 22.750 zł do kwoty 
13.432.750 zł zgodnie z załącznikiem Nr 1. 
Nikt z radnych nie podjął dyskusji w tej sprawie 
 
Głosowanie: 14 głosów „za” na 14 obecnych radnych 
 
II autopoprawka – projekt planu wydatków zwiększa się o kwotę 65.900 zł do 
kwoty15.800.900 zł zgodnie z załącznikiem Nr 2 
Nikt z radnych nie podjął dyskusji w tej sprawie 
 
Głosowanie: 14 głosów „za” na 14 obecnych radnych 
 
III autopoprawka – zwiększa się kwota deficytu budżetu o kwotę 43.150 zł do kwoty 
2.368.150 zł 
Nikt z radnych nie podjął dyskusji w tej sprawie 
 
Głosowanie: 14 głosów „za” na 14 obecnych radnych 
 
IV autopoprawka- zwiększa się łączną kwotę przychodów o kwotę 199.150 zł do 
kwoty 3.815.440 zł zgodnie z załącznikiem Nr 3 
Nikt z radnych nie podjął dyskusji w tej sprawie 
 
Głosowanie: 14 głosów „za” na 14 obecnych radnych 
 
V autopoprawka- zwiększa się kwotę spłaty pożyczek i kredytów o kwotę 156.000 zł 
do kwoty 1.447.290 zł zgodnie z załącznikiem Nr 3 
Nikt z radnych nie podjął dyskusji w tej sprawie 
 
Głosowanie: 14 głosów „za” na 14 obecnych radnych 
 
VI autopoprawka –zwiększa się projekt planu wydatków inwestycyjnych o kwotę 
54.900 zł do kwoty 7.243.654 zł zgodnie z załącznikiem Nr 4 
Nikt z radnych nie podjął dyskusji w tej sprawie 
 
Głosowanie: 14 głosów „za” na 14 obecnych radnych 
 
VII autopoprawka - zmienia się  przedstawienie  kwot dotacji z budżetu – załącznik 
Nr 6 
Nikt z radnych nie podjął dyskusji w tej sprawie 
 
Głosowanie: 14 głosów „za” na 14 obecnych radnych 
 
Na temat powyższych poprawek nikt z radnych nie zabrał głosu. 
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Wobec powyższego przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie 
uchwalenia budżetu Gminy Miasteczko Krajeńskie na 2012 rok wraz z przyjętymi 
poprawkami. 
 
 
Głosowanie nad projektem uchwały budżetowej na 2012 rok:  
                         14 głosów „za” na 14 obecnych radnych 
 
Rada Gminy na swym posiedzeniu w dniu 28 grudnia 2011 roku jednogłośnie 
podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miasteczko Krajeńskie 
na 2012 rok.  
 
Ad.10. 
 
Wójt dziękując radnym za uchwalenie tego budżetu powiedział, że jest to budżet 

realny, ale wymagający bieżącego monitorowania, aby nie przekroczyć granicy 

zadłużenia i zrównoważyć wydatki z dochodami. Musimy przeć do przodu, bo nie 

mamy wyjścia, inwestycje niebawem zostaną ukończone i pozostanie tylko dług do 

spłacenia. Jednocześnie zdajemy sobie sprawę z tego, że majątek gminy znacznie 

wzrośnie, co nie jest bez znaczenia przy wykazywaniu  zdolności kredytowej. 

 
Wójt podziękował Komisji Rewizyjnej za zorganizowanie wspólnego posiedzenia, bo 

było to bardzo potrzebne i owocne spotkanie.  

Odpowiadając na pytania z poprzedniej sesji  powiedział: 

- sprawa dodatkowego punktu oświetlenia ulicznego w Okalińcu jest w opracowaniu, 

- podobnie jest z oświetleniem w Grabównie przy przejściu dla pieszych oraz wzdłuż 

chodnika, 

 Następnie poprosił obecnych o poinformowanie zainteresowanych , że tzw. 

becikowe i zasiłek rodzinny będą wypłacane tylko po przedłożeniu zaświadczenia 

lekarskiego, które można uzyskać już od 10 tygodnia ciąży. W przeciwnym razie nie 

będzie możliwości wypłacenia tych świadczeń. Złożył podziękowania państwu 

Drzymała z Grabówna za udostępnienie lokalu zastępczego pogorzelcom z 

Miasteczka. W przeciwnym razie gmina musiałaby to uczynić. Przypomniał, że w 

przyszłym roku będziemy obchodzić XX lecie powstania naszej gminy. Imprezy mają 

się odbywać na terenie całej gminy i przez  cały rok. Poinformował także, że dzięki 

interwencji i zainteresowaniu pani sołtys z Grabówna bezdomny tej wsi znalazł 

schronienie w „Markocie” . 

Korzystając z okazji złożył wszystkim życzenia Noworoczne.  

 
 
Przedstawiciel Starostwa p.Piechocki pogratulował radnym przyjęcia budżetu na 

następny rok i zauważył, że jest to budżet dużych możliwości inwestycyjnych, ale 

trzeba go pilnować. W budżecie Starostwa, to był rok Gminy Miasteczko Krajeńskie 

ze  względu na duże inwestycje drogowe jakie zostały zrealizowane. Złożył życzenia 

Noworoczne od Zarządu oraz Starosty. 
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Ad.11 
Przewodnicząca Rady odczytała rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody 

Wielkopolskiego w sprawie orzeczenia nieważności uchwały Nr  XIII/69/2011 Rady 

Gminy Miasteczko Krajeńskie  z dnia 29 listopada 2011 roku zmieniającej uchwałę w 

sprawie określenia szczegółowego sposobu konsultowania z gminną radą 

działalności pożytku publicznego lub organizacjami pozarządowymi i podmiotami 

wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i 

wolontariacie, projektów aktów prawa miejscowego w dziedzinach dotyczących 

działalności statutowej tych organizacji.  

 
Mecenas D.Boniowska wyjaśniła, że stało się tak na podstawie zmienionego 

orzecznictwa sądowego, nakazującego publikację tego typu uchwały, jako prawa 

miejscowego  w Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego.  Na 

następnej sesji podejmiemy nową uchwałę zgodnie z orzeczeniem sądu. 

 

Sekretarz M.Góra podała wszystkim informację o zbliżającej się samorządowej 
zabawie karnawałowej, która ma się odbyć w dniu 18 lutego 2012r. 
 
Radny Zawistowski poprosił o przekazanie Komisji Rewizyjnej  terminarza 
zaplanowanej inwentaryzacji majątku gminy. 
 
Przewodnicząca Rady zapytała, czy jest zaprojektowana droga do cmentarza od 
strony ul.Słonecznej 
 
Wójt odpowiedział, że jest to inwestycja prowadzona i monitorowana przez parafię i 

księdza należałoby o to spytać. Wspomniał także o tym iż zostały zakupione 

drzewka, które planujemy zasadzić wzdłuż dróg gminnych, w tym także wzdłuż tej 

drogi. 

 

Radny Ochyra w imieniu  Koła Platformy Obywatelskiej  w Miasteczku Krajeńskim   

podziękował wójtowi za umożliwienie i pomoc w organizacji spotkania integracyjnego 

i odpalenia choinki na Placu Wolności. Natomiast  na ręce p.Piechockiego złożył 

podziękowania za współpracę  i życzenia Noworoczne dla Starosty Pilskiego i całego 

Zarządu. Zapewnił równocześnie o wdzięczności mieszkańców naszej gminy za 

zrealizowanych u nas inwestycjach drogowych. 

 

Wójt T. Dąbrowski dopowiedział, że odpalenie choinki to wspólna zasługa także i 

Platformy i wyraził nadzieję, że podobne imprezy będą się odbywały także w innych 

wsiach naszej gminy np. w „Świetlicach pod chmurką”. 

 

 M.Boć – Ochyra dyrektor Zespołu Szkół w Miasteczku Krajeńskim korzystając z 

obecności przedstawiciela starostwa, zaapelowała o  naprawienie podjazdu przy 

szkole, bo jest w fatalnym stanie przez co uszkadzają się autobusy szkolne. 
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